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Београд -- Гувернерка Народне банке Србије Јоргованка Табаковић није желела да
коментарише пресуду суда у Сомбору.
  
  

  

Том пресудом је оспорена банкарска наплата накнаде за обраду кредита и једној банци
налозено да врати клијенту наплаћену накнаду по том основу, а Табаковићева је рекла
да НБС "наставља праксу да не коментарише судске одлуке".

  

"Шта банка може да дефинише као накнаду, провизију, камату, трошкове обраде
кредита образложили смо у много одговора које смо дали на питања која су постављали
грађани, новинари, и не бих имала шта да додам", казала је она.

  

Поновила је да би грађани приликом коришћења било које банкарске услуге требало
пажљиво да прочитају услове коришћења те услуге и да на време поставе сва питања
која касније могу постати проблематична.

  

"НБС је једна од најтранспаретнијих банака не само у региону, него и шире по томе што
на свом сајту даје упоредиве податке о свим трошковима у укупном банкарском сектору,
и грађани могу да користе као извор информисања те наше сајтове, поред тога што у
банци чије услуге користе треба детаљно да се распитају о условима како касније не би
било непријатних изненађења".
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Табаковић је навела да је поступање банке законито, зато што оне по закону имају право
да наплаћују ту врсту услуга ако су је уговориле и ако су о томе обавестиле грађане.

  

(Танјуг) 
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